



7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering

April 17, 2024
ISMSSE Organizing Committee
224 Hosler Building
Penn State University
University Park, PA 16801, PA, USA

RE: Official Letter of Invitation

Dear Shuqing Li,

Congratulations! I am pleased to inform you that your abstract submission titled as "*Study on fracture development and permeability evolution law of diamond wire saw cutting coal seam*" has been accepted for oral presentation at the 7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering (ISMSSE), to be held in Pittsburgh, United States on 17-21 August 2024.

We confirm with this letter that your attendance at this symposium, as those whose work in the field of mine health and safety have been determined to satisfy our educational and research standards, is crucial to the success of this symposium. The exchange of knowledge, research, and collaboration our symposium provides is not possible without your full participation and contributions for the conference proceedings.

We highly encourage you to check more details on the symposium program - along with a listing of all sessions, including [technical sessions](#), [short courses](#), [technical tours](#), and [trade shows](#). Please check the website and social media accounts periodically for updates at <https://sites.psu.edu/ismsse/>.

Please note, ISMSSE has no influence over the issuance of a visa. The decision of whether to grant a visa is at the sole discretion of consular officials who review the application. ISMSSE cannot change the decision of any governmental agency that denies a visa application.

This letter is for invitation purposes only and does not imply any financial commitment from ISMSSE. All expenses related to attending symposium, including airfare, transportation, lodging, meals, insurance and show entry fees are your responsibility as an event attendee.

Sincerely,

Shimin Liu

Shimin Liu, PhD
Symposium Chairman
Professor of Energy and Mineral Engineering, Professor of Mining Engineering
The Pennsylvania State University
University Park, PA 16802, USA
Phone: 814-863-4491
Email: szl3@psu.edu



7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering

April 17, 2024
ISMSSE Organizing Committee
224 Hosler Building
Penn State University
University Park, PA 16801, PA, USA

RE: Official Letter of Invitation

Dear Yi Lu,

Congratulations! I am pleased to inform you that your abstract submission titled as "*Fire control performance of phosphogypsum based self-produced gas expansion slurry*" has been accepted for oral presentation at the 7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering (ISMSSE), to be held in Pittsburgh, United States on 17-21 August 2024.

We confirm with this letter that your attendance at this symposium, as those whose work in the field of mine health and safety have been determined to satisfy our educational and research standards, is crucial to the success of this symposium. The exchange of knowledge, research, and collaboration our symposium provides is not possible without your full participation and contributions for the conference proceedings.

We highly encourage you to check more details on the symposium program - along with a listing of all sessions, including [technical sessions](#), [short courses](#), [technical tours](#), and [trade shows](#). Please check the website and social media accounts periodically for updates at <https://sites.psu.edu/ismsse/>.

Please note, ISMSSE has no influence over the issuance of a visa. The decision of whether to grant a visa is at the sole discretion of consular officials who review the application. ISMSSE cannot change the decision of any governmental agency that denies a visa application.

This letter is for invitation purposes only and does not imply any financial commitment from ISMSSE. All expenses related to attending symposium, including airfare, transportation, lodging, meals, insurance and show entry fees are your responsibility as an event attendee.

Sincerely,

Shimin Liu

Shimin Liu, PhD
Symposium Chairman
Professor of Energy and Mineral Engineering, Professor of Mining Engineering
The Pennsylvania State University
University Park, PA 16802, USA
Phone: 814-863-4491
Email: szl3@psu.edu



7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering

April 17, 2024
ISMSSE Organizing Committee
224 Hosler Building
Penn State University
University Park, PA 16801, PA, USA

RE: Official Letter of Invitation

Dear Yanlin Zhao,

We officially invite you to attend the 7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering (ISMSSE), to be held in Pittsburgh, United States on 17-21 August 2024.

We confirm with this letter that your attendance at this symposium, as those whose work in the field of mine health and safety have been determined to satisfy our educational and research standards, is crucial to the success of this symposium. The exchange of knowledge, research, and collaboration our symposium provides is not possible without your full participation and contributions for the conference proceedings.

We highly encourage you to check more details on the symposium program - along with a listing of all sessions, including [technical sessions](#), [short courses](#), [technical tours](#), and [trade shows](#). Please check the website and social media accounts periodically for updates at <https://sites.psu.edu/ismsse/>.

Please note, ISMSSE has no influence over the issuance of a visa. The decision of whether to grant a visa is at the sole discretion of consular officials who review the application. ISMSSE cannot change the decision of any governmental agency that denies a visa application.

This letter is for invitation purposes only and does not imply any financial commitment from ISMSSE. All expenses related to attending symposium, including airfare, transportation, lodging, meals, insurance and show entry fees are your responsibility as an event attendee.

Sincerely,

Shimin Liu

Shimin Liu, PhD
Symposium Chairman
Professor of Energy and Mineral Engineering, Professor of Mining Engineering
The Pennsylvania State University
University Park, PA 16802, USA
Phone: 814-863-4491
Email: szl3@psu.edu



7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering

April 17, 2024
ISMSSE Organizing Committee
224 Hosler Building
Penn State University
University Park, PA 16801, PA, USA

RE: Official Letter of Invitation

Dear Zhaojun Tian,

Congratulations! I am pleased to inform you that your abstract submission titled as “*Research on a novel composite flame retardant foam for suppressing spontaneous combustion of coal*” has been accepted for oral presentation at the 7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering (ISMSSE), to be held in Pittsburgh, United States on 17-21 August 2024.

We confirm with this letter that your attendance at this symposium, as those whose work in the field of mine health and safety have been determined to satisfy our educational and research standards, is crucial to the success of this symposium. The exchange of knowledge, research, and collaboration our symposium provides is not possible without your full participation and contributions for the conference proceedings.

We highly encourage you to check more details on the symposium program - along with a listing of all sessions, including [technical sessions](#), [short courses](#), [technical tours](#), and [trade shows](#). Please check the website and social media accounts periodically for updates at <https://sites.psu.edu/ismsse/>.

Please note, ISMSSE has no influence over the issuance of a visa. The decision of whether to grant a visa is at the sole discretion of consular officials who review the application. ISMSSE cannot change the decision of any governmental agency that denies a visa application.

This letter is for invitation purposes only and does not imply any financial commitment from ISMSSE. All expenses related to attending symposium, including airfare, transportation, lodging, meals, insurance and show entry fees are your responsibility as an event attendee.

Sincerely,

Shimin Liu

Shimin Liu, PhD
Symposium Chairman
Professor of Energy and Mineral Engineering, Professor of Mining Engineering
The Pennsylvania State University
University Park, PA 16802, USA
Phone: 814-863-4491
Email: szl3@psu.edu



Department of Mining and Explosives Engineering

288 McNutt Hall | 1400 Bishop Av | Rolla, MO 65409
+1 573 341 6079 | guang.xu@mst.edu | <https://mining.mst.edu/>

Shuqing Li, Professor and Dean
School of Resources & Environmental and Safety Engineering
Hunan University of Science and Technology
Xiangtan, Hunan, China

Re: Invitation to Visit Missouri University of Science and Technology

Dear Professor Li:

I am pleased to invite you and Professors Yanlin Zhao, Yi Lu, and Zhaojun Tian to visit Missouri University of Science and Technology (Missouri S&T) during August 20th to August 31st, 2024. The purpose of the visit is to foster a partnership between Missouri S&T and Hunan University of Science and Technology, broaden global outlooks, initiate student exchange initiatives, engage in discussion on curriculum enhancement, and conduct a campus tour.

I understand that your university will cover the expenses of your visit, including air flight tickets, ground transportation, accommodation, and health insurance, etc.

I am looking forward to meeting your delegates in Rolla. Should you have any inquiries, please do not hesitate to contact me.

Sincerely,

Dr. Guang Xu
Associate Professor
Department of Mining Engineering

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Guang Xu". Below the signature is the date "7/10/2024" written in blue ink.

288 McNutt Hall, 1400 Bishop Av, Rolla, MO 65409
Office: +1 573 341 6079 | Email: guang.xu@mst.edu



COLLEGE OF ENGINEERING

**Civil & Architectural
Engineering & Mechanics**

Lianyang Zhang, Ph.D., P.E., F.ASCE

Professor in Civil Engineering

1209 E 2nd Street

Tucson, AZ 85721 USA

Phone: 520-626-0532

E-mail: lyzhang@arizona.edu

July 10, 2024

Shuqing Li, Professor and Dean
School of Resources & Environmental and Safety Engineering
Hunan University of Science and Technology
Xiangtan, Hunan, China

Re: Visit of University of Arizona During the Second Half of August 2024

Dear Professor Li:

I am pleased to write this letter to invite you and Professors Yanlin Zhao, Yi Lu, and Zhaojun Tian to visit the University of Arizona during the second half of August 2024 for the purpose of developing collaborative research and education program in Mining Engineering, after you have attended the 7th International Symposium on Mine Safety Science and Engineering (ISMSSE 2024) in Pittsburgh, PA between August 17-21, 2024.

During your visit, you will give research presentations, visit our laboratories, and meet professors in the College of Engineering to discuss collaboration on research projects and education programs.

If you are required to obtain a visa to enter the United States, you should make application to the U.S. Consul for a "Visitor for Business" visa which is a B-1 visa.

Please send me the specific itinerary of your visit once you have it so that we can make necessary arrangements.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'LZ'.

Lianyang Zhang

Delbert R. Lewis Distinguished Professor in Civil Engineering

第七届矿山安全科学与工程国际会议
2024年4月17日
ISMSSE 组委会
宾夕法尼亚州立大学霍斯勒大厦 224 号
美国宾夕法尼亚州大学公园 16801

回复：正式邀请函

尊敬的李树清：

祝贺！我很高兴地通知您，您提交的题为“金刚石线锯切割煤层裂隙发育及渗透率演化规律研究”的摘要已被接受，将于 2024 年 8 月 17 日至 21 日在美国匹兹堡举行的第七届国际矿山安全科学与工程会议（ISMSSE）上作口头陈述。

我们在这封信中确认，作为那些在矿山健康和安全管理领域的工作已被确定符合我们的教育和研究标准的人，您出席本次会议对本次会议的成功至关重要。如果没有您的充分参与和对会议进程的贡献，我们的会议就不可能提供知识、研究和合作。

我们强烈建议您查看会议计划的更多细节，以及所有会议的列表，包括技术会议、短期课程、技术参观和贸易展。

请定期查看网站和社交媒体帐户以获取更新，网址为 <https://sites.psu.edu/ismsse/>。

请注意，ISMSSE 对签证的签发没有影响。是否发放签证的决定由审查申请的咨询官员全权决定。ISMSSE 不能改变任何拒绝签证申请的政府机构的决定。

本函仅供邀请之用，并不意味着 ISMSSE 做出任何财务承诺。与参加会议相关的所有费用，包括机票、交通、住宿、餐饮、保险和演出入场费，都是您作为活动参与者的责任。

真诚地

刘世民博士

大会主席

宾夕法尼亚州立大学能源与矿产工程教授、采矿工程教授

美国宾夕法尼亚州大学公园 16802

电话：814-863-4491

电子邮件 szl3@psu.edu

第七届矿山安全科学与工程国际会议
2024年4月17日
ISMSSE 组委会
宾夕法尼亚州立大学霍斯勒大厦 224 号
美国宾夕法尼亚州大学公园 16801

回复：正式邀请函

尊敬的鲁义：

祝贺！我很高兴地通知您，您提交的题为“磷石膏基自产气胀浆的防火性能”的摘要已被接受，将于 2024 年 8 月 17 日至 21 日在美国匹兹堡举行的第七届国际矿山安全科学与工程会议（ISMSSE）上作口头陈述。

我们在这封信中确认，作为那些在矿山健康和安全管理领域的工作已被确定符合我们的教育和研究标准的人，您出席本次会议对本次会议的成功至关重要。如果没有您的充分参与和对会议进程的贡献，我们的会议就不可能提供知识、研究和合作。

我们强烈建议您查看会议计划的更多细节，以及所有会议的列表，包括技术会议、短期课程、技术参观和贸易展。

请定期查看网站和社交媒体帐户以获取更新，网址为 <https://sites.psu.edu/ismsse/>。

请注意，ISMSSE 对签证的签发没有影响。是否发放签证的决定由审查申请的咨询官员全权决定。ISMSSE 不能改变任何拒绝签证申请的政府机构的决定。

本函仅供邀请之用，并不意味着 ISMSSE 做出任何财务承诺。与参加会议相关的所有费用，包括机票、交通、住宿、餐饮、保险和演出入场费，都是您作为活动参与者的责任。

真诚地

刘世民博士

大会主席

宾夕法尼亚州立大学能源与矿产工程教授、采矿工程教授

美国宾夕法尼亚州大学公园 16802

电话：814-863-4491

电子邮件 szl3@psu.edu

第七届矿山安全科学与工程国际会议
2024年4月17日
ISMSSE 组委会
宾夕法尼亚州立大学霍斯勒大厦 224 号
美国宾夕法尼亚州大学公园 16801

回复：正式邀请函

尊敬的赵延林：

我们正式邀请您参加将于 2024 年 8 月 17 日至 21 日在美国匹兹堡举行的第七届矿山安全科学与工程国际会议(ISMSSE)。

我们在这封信中确认，作为那些在矿山健康和安全管理领域的工作已被确定符合我们的教育和研究标准的人，您出席本次会议对本次会议的成功至关重要。如果没有您的充分参与和对会议进程的贡献，我们的会议就不可能提供知识、研究和合作。

我们强烈建议您查看会议计划的更多细节，以及所有会议的列表，包括技术会议、短期课程、技术参观和贸易展。

请定期查看网站和社交媒体帐户以获取更新，网址为 <https://sites.psu.edu/ismsse/>。

请注意，ISMSSE 对签证的签发没有影响。是否发放签证的决定由审查申请的咨询官员全权决定。ISMSSE 不能改变任何拒绝签证申请的政府机构的决定。

本函仅供邀请之用，并不意味着 ISMSSE 做出任何财务承诺。与参加会议相关的所有费用，包括机票、交通、住宿、餐饮、保险和演出入场费，都是您作为活动参与者的责任。

真诚地

刘世民博士

大会主席

宾夕法尼亚州立大学能源与矿产工程教授、采矿工程教授

美国宾夕法尼亚州大学公园 16802

电话：814-863-4491

电子邮件 szl3@psu.edu

第七届矿山安全科学与工程国际会议
2024年4月17日
ISMSSE 组委会
宾夕法尼亚州立大学霍斯勒大厦 224 号
美国宾夕法尼亚州大学公园 16801

回复：正式邀请函

尊敬的田兆君：

祝贺！我很高兴地通知您，您提交的题为“抑制煤炭自燃的新型复合阻燃泡沫的研究”的摘要已被接受，将于 2024 年 8 月 17 日至 21 日在美国匹兹堡举行的第七届国际矿山安全科学与工程会议（ISMSSE）上作口头陈述。

我们在这封信中确认，作为那些在矿山健康和安全管理领域的工作已被确定符合我们的教育和研究标准的人，您出席本次会议对本次会议的成功至关重要。如果没有您的充分参与和对会议进程的贡献，我们的会议就不可能提供知识、研究和合作。

我们强烈建议您查看会议计划的更多细节，以及所有会议的列表，包括技术会议、短期课程、技术参观和贸易展。

请定期查看网站和社交媒体帐户以获取更新，网址为 <https://sites.psu.edu/ismsse/>。

请注意，ISMSSE 对签证的签发没有影响。是否发放签证的决定由审查申请的咨询官员全权决定。ISMSSE 不能改变任何拒绝签证申请的政府机构的决定。

本函仅供邀请之用，并不意味着 ISMSSE 做出任何财务承诺。与参加会议相关的所有费用，包括机票、交通、住宿、餐饮、保险和演出入场费，都是您作为活动参与者的责任。

真诚地

刘世民博士

大会主席

宾夕法尼亚州立大学能源与矿产工程教授、采矿工程教授

美国宾夕法尼亚州大学公园 16802

电话：814-863-4491

电子邮件 szl3@psu.edu

密苏里科技大学
徐光博士
288 McNutt Hall
1400 Bishop 大街
罗拉，密苏里州 65409
电话:573-341-6079
E-mail: guang.xu@mst.edu
[https:// mining.mst.edu/](https://mining.mst.edu/)

李树清，教授，院长
资源与环境与安全工程学院
湖南科技大学
中国湖南湘潭

回复：访问密苏里科技大学正式邀请函

亲爱的李教授：

我很高兴地邀请您和赵延林教授、鲁义教授、田兆君教授于 2024 年 8 月 20 日至 8 月 31 日访问密苏里科技大学。这次访问的目的是促进密苏里科技大学和湖南科技大学之间的合作关系，拓宽全球视野，发起学生交换计划，讨论课程改进，并进行校园参观。

贵校将支付您此次访问的所有费用，包括机票、地面交通、住宿、医疗保险等。

我期待着在罗拉会见你们的代表。如果您有任何疑问，请不要犹豫与我联系。

真诚地

徐光博士
288 McNutt Hall, 1400 Bishop 大街, 罗拉, 密苏里州 65409
电话:573-341-6079 E-mail: guang.xu@mst.edu

亚利桑那大学
章连洋 博士
1209 E 2nd Street
图森,亚利桑那州 85721 USA
电话:520-626-0532
E-mail: lyzhang@arizona.edu

李树清, 教授, 院长
资源与环境与安全工程学院
湖南科技大学
中国湖南湘潭

回复: 2024年8月下旬访问亚利桑那大学正式邀请函

亲爱的李教授:

我很高兴地写这封信, 邀请您和赵延林教授, 鲁义教授, 田兆君教授在 2024年8月下旬访问亚利桑那大学, 以制定采矿工程方面的合作研究和教育计划, 在您参加了 2024年8月17日至21日在宾夕法尼亚州匹兹堡举行的第七届国际矿山安全科学与工程研讨会(ISMSSE 2024)之后。

在访问期间, 您将进行研究报告, 参观我们的实验室, 并与工程学院的教授会面, 讨论研究项目和教育计划的合作。

如果您需要获得进入美国的签证, 您应该向美国领事申请“商务访问者”签证, 这是 B-1 签证。

如果您有了具体的访问日程安排, 请发给我, 以便我们作出必要的安排。

真诚地

章连洋 博士
Delbert R. Lewis 土木工程杰出教授